
Protokół 

                            z XVIII zwyczajnej sesji Rady 
Gminy w Liniewie 

                        odbytej w dniu 05 sierpnia 2004 r. w 

godz. 90 do 11 15
 

                   sali posiedzeń GOKSiR w Liniewie przy ul. 
Dworcowej 3 

Ad.1 

Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych 
Przewodniczący Rady Gminy  Ludwik Szparkowski 
stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ w sesji 
uczestniczy 14 radnych (nieobecny Pan Bogdan 
Michnowski). Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi  i 
zaproszeni goście m.in. nowy Komendant Policji w Liniewie 
Sebastian Recław.  

(Listy obecności w załączeniu do protokołu). 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski 
zapytał radnych czy wnoszą uwagi do przedstawionego 
porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za 
przyjęciem porządku obrad. 

Radni 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który 
brzmi następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w 
okresie międzysesyjnym.  

5. Interpelacje i wnioski radnych.  

6. Informacja o planie gospodarki odpadami dla gminy 
Liniewo - projekt. 
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7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

�   zmian w budŜecie gminy 

�   planu rozwoju lokalnego na lata 2004-2006 i 
2007-2013 

�   przeznaczenia do sprzedaŜy nieruchomości 
połoŜonych na terenie Gminy Liniewo 

�   wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości na 
mienie komunalne.  

7. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

8. Wolne głosy i wnioski.  

9. Ustalenie terminu następnej sesji. 

10. Zakończenie sesji. 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał 
radnych, czy wnoszą uwagi do protokołu z poprzedniej
sesji. 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła protokół z 
poprzedniej sesji. 

Ad.4 

Sprawozdanie z podjętych działań w okresie 
międzysesyjnych przedstawił Wójt Gminy p. Mirosław
Warczak. 

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani zapytań do 
przedstawionego sprawozdania. 

(Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

Komendant Policji Sebastian Recław przedstawił się i 
przywitał wszystkich. 

Ad.5 

Interpelacje i wnioski radnych. 

Wiesław Szarmach - chciałbym się zapytać, kiedy i czy w 
ogóle będzie rozwoŜony tłuczeń na drogi?  
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�   przez ulewę są straszne straty, trzeba podjąć jakieś 
działania, odwodnienia przepustów, rowów, gdyŜ my 
sami nie damy rady. Nie dysponujemy takim sprzętem, 
trzeba się nad tym zastanowić i podjąć jakieś zadania. 

�   mieszkańcy mówią, Ŝe witacze są ładne, ale ile to 
kosztowało? 

Tomasz Filipski - odwodnienie Wysina. Powinniśmy 
otworzyć stary przepust melioracyjny.  

�   zarwany jest przepust w kierunku Lubieszyna coś 
trzeba z tym zrobić. 

�   proszę o przybliŜenie kontroli wniosków 
bezpośrednich. Jak to będzie wyglądało? 

Alfons Troka - odwodnienie starej części wioski w Liniewie 

�   jak daleko posunęła się sprawa przejścia dla pieszych 
koło szkoły? 

�   kanalizacja co zrobiono w tym kierunku? 

Andrzej Bławat - kiedy ruszy naprawa budy, która wozi 
dzieci z Milonek i Stefanowa do szkoły? 

Ryszard Kruszyński - plac przy szkole, były ławki, zniknęły, 
gdzie są teraz? 

�   podwórko przy Lecznicy - cały czas stoi tam woda, 
jest to gminne trzeba coś z tym zrobić. 

�   2 - 3 tygodnie temu na mszy Proboszcz zapraszał na 
badanie kręgosłupa, zebrała się pewna grupa ludzi i 
zostali wyproszeni. Czy w gminie są dwa rodzaje władzy, 
jeśli jest to uzgodnione to nie moŜna tak robić. 

�   droga do wysypiska - są tam straszne dziury trzeba 
coś z tym zrobić. 

Ad. 6 

Informacja o planie gospodarki odpadami dla gminy 
Liniewo. 

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani zastrzeŜeń. 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minutową przerwę 
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od godziny 9 30 do 9 40
 

  

Po przerwie wznowiono obrady sesji. 

Ad.7 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

�   zmian w budŜecie gminy 

Danuta Skuza Skarbnik Gminy omówiła zmiany w budŜecie 
gminy, 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Andrzej Hinc odczytał 
uchwałę. 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” podjęli 

           Uchwałę Nr XVIII/115/2004 w sprawie zmian w 
budŜecie gminy. 

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

�   planu rozwoju lokalnego na lata 2004-2006 i 2007-
2013 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił aby przewodniczący 
poszczególnej komisji przedstawił swoje uwagi co do tego 
planu. 

Komisja Rolna - jest tu wiele inwestycji, a skąd tu brać 
pieniądze, większość jest oparta na funduszach
europejskich, a jeśli ich nie będzie to co wtedy? 

Przedstawił zmiany do uchwały. 

Komisja Komunalna - popieramy Komisję Rolną. 

Komisja Rewizyjna - podobnie jak Komisja Rolna.  

�   Najpierw trzeba zabezpieczyć środki własne.  

�   ŚcieŜki rowerowe dokładnie sprawdzić gdzie mają 
powstać.  

�   Remont szkół są to ogromne koszty. 

Komisja Oświaty - pozytywnie ustosunkowuje się do 
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Komisji Rolnej.  

�   proponuję połączenie w jeden temat: budowę ulic, 
dróg z kanalizacją Liniewa. 

Ryszard Kruszyński - po tej ulewie okazało się na co 
potrzebne są nam pieniądze. Po co nam trasy rowerowe?
Złapmy się czegoś jednego, a nie wszystkiego. 

Wiesław Szarmach - przebudowa oczyszczalni w Orlu, jeśli 
ma być podłączona do niej Liniewo, Garczyn to nie 
moŜemy zabierać tych pieniędzy z oczyszczalni.  

�   jak mamy kłaść ścieŜki trzeba najpierw zrobić 
kanalizację. 

Andrzej Hinc - nie jest tu napisane, Ŝe te ścieŜki mają być 
w Liniewie, nie mówimy tylko o Liniewie są teŜ inne wioski. 

Andrzej Skórski - dobrze, Ŝe jest więcej moŜna z czego 
wybierać, zrobi się to co będzie realne, a pieniądze, nie 
wiadomo ile to będzie kosztowało. 

Piotr Piwowarczyk - przedstawił zmiany w planie rozwoju 
lokalnego na lata 2004-2006 i 2007-2013. 

Tadeusz Borkowski - jeśli ten plan został opracowany to 
trzeba go przegłosować. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę. 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” podjęli 

         Uchwałę Nr XVIII/116/2004 w sprawie planu 
rozwoju lokalnego na lata 2004-2006 i 2007-2013. 

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

�   przeznaczenia do sprzedaŜy nieruchomości połoŜonych 
na terenie Gminy Liniewo. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę. 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” podjęli 

         Uchwałę Nr XVIII/117/2004 w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaŜy nieruchomości połoŜonych na 
terenie Gminy Liniewo. 
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(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

�   wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości na mienie 
komunalne. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę. 

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani zapytań. 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” podjęli 

         Uchwałę Nr XVIII/118/2004 w sprawie wyraŜenia 
zgody na nabycie nieruchomości na mienie komunalne.  

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

Ad.7 

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

Wójt - szlaki rowerowe - to nie mają być ścieŜki, kryją się 
pod tą nazwą chodniki. Przez to moŜemy zwiększyć
bezpieczeństwo. Jest moŜliwość przełoŜenia starych płytek 
na nowe. 

�   tłuczeń na drogi - mamy złoŜony wniosek, czekamy na 
informację. 

�   rezerwy na odnowienie i remont dróg śródpolnych -
zgłosiłem tą sprawę. Rozmawiałem z Panem Baryłą i 
prosiłem go o pomoc. Przyjedzie i zobaczymy co da się 
zrobić. Przygotuję równieŜ pismo do Ministerstwa. 

�   witacze - za jeden witacz kosztował 380 tyś. zł. 

�   zostało wykonane 8 tablic informacyjnych. Otrzymają 
je sołectwa: Garczyn, Orle, Liniewo, Wysin, Głodowo, 
Sobącz, Chrztowo i Lubieszyn. 

�   otworzenie starego rowu melioracyjnego - nie wiemy 
czy będzie moŜna i ile będzie to kosztowało. 

�   odwodnienie Liniewa i Wysina - podejmę tą sprawę 
podczas rozmowy                     z p. Baryłą i p. 
Bławatem. 

�   projekt Wysina przeszedł, natomiast sołectwu 
Głodowo przekaŜę pieniądze ze środków własnych, aby 
chociaŜ coś zrobili. 
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�   badania kręgosłupa nic nie wiedziałem o tym badaniu. 
Ten Pan nie miał Ŝadnych dokumentów. Pozwoliłem na 
wykład lecz na badanie nie. 

Tadeusz Kotas - dotarły do mnie plotki, ponoć byłem 
promotorem. Ksiądz ogłaszając tą sprawę najpierw
powinien porozumieć się z władzami. Potem dochodzi do 
takich nieporozumień. 

Ryszard Kruszyński - trzeba było go sprawdzić. Jakie tu 
były domówienia? 

Tadeusz Kotas - poinformował o dwóch programach: 
badanie serca (choroby wieńcowe) dla 100 osób i badanie
szyjki macicy dla 200 kobiet w wieku od 29 - 49. Więcej 
szczegółów później. Wszyscy zostaną powiadomieni. 

Piotr Piwowarczyk - przejście dla pieszych - zostanie 
wykonane do końca tego miesiąca, 

�   kanalizacja wsi Liniewo - jutro zostanie złoŜony 
wniosek, 

�   droga na wysypisko śmieci - jeśli będą środki to 
zostanie naprawiona, 

Tomasz Filipski - wnioski o dopłaty - nie słyszałem aby 
któryś z rolników był kontrolowany. Czy powiadomią o
kontroli? 

Stanisław Narloch - nie muszą powiadamiać, ale zostały 
podane adresy. 

�   zalesienia - ten program ruszy, 

�   przepust pod drogą gminną - juŜ to sprawdzaliśmy, 
jutro to zrobimy, 

�   Pan Borzystowski z Wysina - zgłaszał, Ŝe go zalało 
prosiłem aby złoŜył wniosek. 

Zastępca Wójta - buda dla dzieci - będzie wyremontowana, 
zdąŜymy do końca miesiąca. 

�   ławki w ogródku dentrologicznym koło szkoły - ławki 
są oddane do wyczyszczenia i odnowienia. 

Wiesław Szarmach - co z rowami? Czy będzie 
odwodnienie? Co będzie robione w tym kierunku? Nie 
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dostałem odpowiedzi . Pan Skwierawski powinien wysłać 
ludzi. 

Wójt - na pewno musimy się spotkać. Oczekuję aby 
wspólnie to zaplanować. Trudno mi teraz powiedzieć
twierdząco. Postaramy się podjąć konkretne działania. 

Zdzisław Sapierzyński - informacje o stypendiach unijnych 
- brak informacji              w Wojewódzkim Urzędzie Pracy. 
Musimy ogłosić konkurs i wtedy będą informacje. 

�   poinformował o pogrzebie p. Bartona. 

Zenon Zieliński - miało być dobrym obyczajem aby powstał 
informator w gminie, dlaczego go nie ma? 

Wójt - będzie dziś dowieziony do godz.13 00. Firma 
SANTOS funkcjonuje dalej, ale w innym miejscu. 

Andrzej Skórski - jeŜeli chodzi o meliorację trzeba spotkać 
się z Panem Plichtą           i spytać się konkretnie czy jest 
jakaś moŜliwość. 

Ad.8 

Termin następnej sesji planowany na 26.08.2004 r. 

Ad.9 

Po wyczerpaniu obrad sesję zakończono o godz. 11 15
 

Protokołowała                                                      
Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Tocha                                                         Ludwik 
Szparkowski 
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